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JAARVERSLAG 2022/2023 van de MEDEZEGGENSCHAPSRAAD van  

CHRISTELIJKE BASISSCHOOL ‘DE MOLENWIEK’ te MIJNSHEERENLAND 

 

 

Introductie 
Dit verslag geeft een samenvatting van wat besproken is in de MR-vergaderingen gehouden in het 

schooljaar 2022-2023. De Molenwiek stond dit schooljaar voor het eerste jaar onder leiding van 

directeur Margriet van Daal. De MR was betrokken bij haar benoeming.  

 
Met elkaar kijken we terug op een mooi schooljaar voor de kinderen. Naast de vele manieren 

waarop het onderwijs vorm werd gegeven - in de klas, bewegend en buiten - was er ook dit jaar 

weer aandacht voor andere activiteiten. De kinderen hadden met elkaar een mooi kerstfeest op het 

Van der Stratenplein, ontdekten hun artistieke talent tijdens de kunstweken, er waren excursies 

waar het Hoeksche Waards landschap werd ontdekt en er werden uitstapjes gemaakt naar onder 

andere het Rijksmuseum en het Rotterdams Philharmonisch Orkest. We danken de directie en 

leerkrachten voor de rijke leeromgeving die zij voor onze kinderen scheppen.  

 

De MR wil ook haar dank uitspreken aan de OR die voor de kinderen weer zorgde voor leuke 

activiteiten, zoals het Sinterklaasfeest, de Koningsspelen en het schoolreisje.  

 

Aan het einde van het seizoen hebben we, na respectievelijk 4, 6 en 7 jaar, afscheid genomen van 

drie MR-leden: Carina Vrieling, Irma Kayadoe en ondergetekende. De afgelopen jaren hebben zij 

vanuit de MR veel betekend voor de Molenwiek met betrekking tot o.a. de verbouwing in het 

nieuwe schoolgebouw en het (nog te realiseren) groene schoolplein. Irma zal na de zomervakantie 

deel uit gaan maken van de GMR van CSG De Waard. De vacatures die vrijkomen binnen de MR 

worden opgevuld door Bianca Vermaat vanuit het leerkrachtenteam en Tinja Kloosterboer vanuit de 

ouders. De MR gaat dan verder met drie leerkrachten en drie ouders.  

 

 

Samenstelling en taakverdeling MR 
Dit schooljaar is gestart met één nieuw MR-lid bij de oudergeleding: Leendert Dorst.  

 

Geleding Naam Lid sinds Functie(s) 

Leerkrachten Esther van Veen sept. 2020 Secretaris 

Irma Kayadoe sept. 2017 Lid 

Marga Prins sept. 2021 Lid 

Ouders Carienke de Jong sept. 2016 Voorzitter 

Carina Vrieling sept. 2019 Lid 

Marleen van Breugel sept. 2020 Lid 

Leendert Dorst sept. 2022 Lid 

 

Aan het begin van elke vergadering is onze directeur, Margriet van Daal, aangesloten om 

agendapunten inhoudelijk toe te lichten. Ook tussen de vergaderingen door heeft de MR goed 

contact gehad met de directie.  

 

 

Vergaderdata 
De MR is in het afgelopen verslagjaar zes keer bij elkaar gekomen.  

 

129e MR 21 sep 2022 130e MR 31 okt 2022 131e MR 23 jan 2023 

132e MR3 apr 2023 133 e MR 22 mei 2023 134 e MR 12 juni 2023 

 

Van alle vergaderingen zijn notulen gemaakt die via de secretaris van de MR en/of de directeur van 

de school op te vragen zijn. 
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Activiteiten in het schooljaar 2022-2023 
Iedere agenda bestaat uit twee hoofdonderwerpen: 
▪ de actuele agendapunten  
▪ de vaste agendapunten 

 

De MR heeft actief inbreng gehad bij tal van jaarlijks terugkerende onderwerpen zoals het 

schooljaarplan, de schoolgids, studiedagen, IKC-vorming, ouderavond etc.  

 

Huisvesting 

De Molenwiek heeft in het schooljaar 2022-2023 wederom gebruik kunnen maken van het atelier 

als tijdelijk lokaal, zodat alle klassen in de school les konden krijgen. Het atelier is bedoeld voor 

gebruik door zowel de Molenwiek als de Boomgaard.  

 

Dit schooljaar heeft CSG de Waard OCS ingehuurd om een projectplan te maken voor de 

mogelijkheden tot uitbouw van de Molenwiek. De MR is dit schooljaar op de hoogte gehouden door 

de directeur over de vorderingen. 

 

Leerlingaantallen 

Gedurende het schooljaar is het aantal leerlingen toegenomen van 197 naar 212 leerlingen.  

 

Groen schoolplein 

Onze nieuwe directeur heeft de wens voor een groen schoolplein serieus genomen en is hier samen 

met de directeur van de Boomgaard verder onderzoek naar gaan doen. Belangrijk is dat het plein 

ook in de toekomst goed te onderhouden is, zonder dat er jaarlijks hoge kosten aan verbonden 

zijn. Er is een onderwijssubsidie bureau geconsulteerd, dat een projectplan maakt en uitzoekt 

welke subsidies er mogelijk zijn om het groene plein te realiseren. De MR volgt de voortgang en 

denkt waar nodig mee. 

 

Parro 

De MR wordt regelmatig gevraagd naar de ervaringen rondom het gebruik van de parro app. N.a.v. 

de feedback worden bijv. berichten die voor alle leerlingen bestemd zijn nog maar eenmaal per 

gezin verstuurd, om een overdaad aan berichten te voorkomen. De agenda zal komend schooljaar 

actiever gebruikt worden, zodat data uit de klassenberichten en nieuwsbrieven makkelijker zijn 

terug te vinden.  

 

Luchtbehandeling 

Een terugkerend agendapunt dit jaar was de luchtbehandeling binnen de school. Er komen signalen 

van zowel leerkrachten als leerlingen dat het systeem niet optimaal werkt. OCS onderzoekt de 

werking van de CO2 meters.  

 

Tot slot 
Het is in deze tijd niet vanzelfsprekend dat er iedere dag een leerkracht voor de klas staat. Ook de 

Molenwiek heeft hierin de nodige uitdagingen gehad het afgelopen jaar. Vanaf deze plek wil ik het 

team bedanken voor hun bereidheid om met elkaar ziekte en andere afwezigheid van collega’s op 

te vangen. Dit geeft een grote betrokkenheid weer die ook voor leerlingen en ons als ouders 

voelbaar is.  

 

 

Carienke de Jong 

Voorzitter MR De Molenwiek, 

Mijnsheerenland, juli 2023 


